
Seljord kommune

Møteprotokoll

Utval: Kommunestyret
Møtestad: Samlingssalen, Seljord barneskule
Møtedato: 18.10.2012
Møtetid: 18:00 – 20:00

Fylgjande faste medlemmer var til stades:

Navn Funksjon Representerer
Hilde Fjellheim Medlem H
Anne Marie Smeland Medlem AP
Ingunn Synnøve Haugland Medlem H
Guro Sundbø Storrusten Medlem H
Frøydis Margaret Kivle Medlem H
Øyvind Oland Medlem H
Kjellaug Westbye Abrahamsen Medlem KRF
Solveig Sundbø Abrahamsen Ordførar H
Trond Johnsen Medlem AP
Jon Svartdal Varaordførar KRF
Heidi Eiesland Medlem SV
Jorunn Andrea Hegni Medlem SP
Jan Thorbjørn Sollid Tveit Medlem H
Edvard Mæland Medlem H
Aud Kirsten Jonskås Medlem AP
Hallgeir Ofte Medlem AP
Borgny Slettemoen Tøfte Medlem V
Dag Svartdal Medlem KRF

Fylgjande medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Anne Gro Kleivi MEDL FRP
Jon Aarbakk MEDL SP
Arvid Martin Vala MEDL FRP

Fylgjande varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Mogens Hougaard Iversen Arvid Martin Vala FRP
Marianne Vadder Jon Aarbakk SP

Til stades frå administrasjonen:

Navn Stilling
Per Dehli Rådmann
Kari Gro Espeland Kommunalsjef
Ronde Schade Kommunalsjef
Asbjørn Storrusten Kulturkoordinator



Merknad til frammøte:
Nils Øverbø Liane (FRP) var kalla inn som vara for Anne Gro Kleivi (FRP), men møtte 
ikkje opp.

Protokollunderskrifter:

Solveig Sundbø Abrahamsen      Trond Johnsen



Saksliste

Utvals-

saksnr

Innhald Lukka

Saker til handsaming

PS 49/12 Innstilling til kommunestyret frå styringsgruppa for 
strukturgjennomgang innan programområde for skule og 
oppvekst



Saker til handsaming

PS 49/12 Innstilling til kommunestyret frå styringsgruppa for 
strukturgjennomgang innan programområde for skule og oppvekst

Styringsgruppa si tilråding:

Styringsgruppa rår kommunestyret til å fatte fylgjande vedtak:

Alternativet med ei flat nedskjering av driftsbudsjettet i PO2 på 4-5% ser vi gjev store 

pedagogiske konsekvensar ved skulane, ved barnehagane og kulturskulen. Vi ser ut i frå 

"barns beste" perspektivet at ei samanslåing av Åmotsdal og Flatdal skule til Flatdal vil gje 

elevane eit godt pedagogisk tilbod, og eit større sosialt læringsmiljø. Ved nedlegging av 

Åmotsdal skule oppfyller vi innsparinga som ligg i mandatet frå kommunestyret 13.12.2011, 

samt at vi ivaretek kvaliteten i tenestetilbodet i programområdet. H, Krf og Ap ser det som viktig 

at ein ved ei samanslåing av Åmotsdal og Flatdal skule vektlegg gode skyssløysingar. Vi 

meiner også at ein bør vurdere SFO tilbodet i Flatdal i forhold til opningstider ve ei samanslåing 

av skulane. Ved ei samanslåing av skulane må ein koma tilbake med eiga sak om "endring av 

skulekrinsgrenser"

Handsaming i Kommunestyret - 18.10.2012

Før kommunestyret starta handsaming av saka opplyste ordføraren om fylgjande:
Dersom nokon ynskjer å utsette saka må dei fremme framlegg om det før handsaming 
av saka tek til.
Ordføraren la vekt på dette da medlemmane av kommunestyret hadde fått ei 
oppmoding frå FAU ved Åmotsdal skule om å trekke/utsette saka.

Ingen medlemmar kom med framlegg om å trekke/utsette saka.

Sakshandsaming

Innstilling frå styringsgruppa:
Alternativet med ei flat nedskjering av driftsbudsjettet i PO2 på 4-5% ser vi gjev store 
pedagogiske konsekvensar ved skulane, ved barnehagane og kulturskulen. Vi ser ut i 
frå "barns beste" perspektivet at ei samanslåing av Åmotsdal og Flatdal skule til Flatdal 
vil gje elevane eit godt pedagogisk tilbod, og eit større sosialt læringsmiljø. Ved 
nedlegging av Åmotsdal skule oppfyller vi innsparinga som ligg i mandatet frå 
kommunestyret 15.12.2011, samt at vi ivaretek kvaliteten i tenestetilbodet i 
programområdet. H, Krf og Ap ser det som viktig at ein ved ei samanslåing av 
Åmotsdal og Flatdal skule vektlegg gode skyssløysingar. Vi meiner også at ein bør 
vurdere SFO tilbodet i Flatdal i forhold til opningstider ve ei samanslåing av skulane. 
Ved ei samanslåing av skulane må ein koma tilbake med eiga sak om "endring av 
skulekrinsgrenser".

Framlegg frå Heidi Eiesland (SV):
Utsetjingsforslag frå Seljord SV
Seljord SV gjeng imot båe framlegga til økonomisk innsparing i høyringsframlegget. 
Seljord SV meiner at kommunen fyrst må auke inntektene ved å innføre eigedomsskatt. 
Eigedomsskatten vil tilsei at kommunen vil få minimum fire millionar i auka inntekter.
Seljord SV meiner og at ved å flytte ungane frå Åmotsdal skule til Flatdal vil det snarleg 
koma sterke ynskje om meir plass på Flatdal skule, slik som oppussing og utbygging. 
Då er kommunen i sama klemma som nå, skal kommunen legge ned eller oppretthalde.



Seljord kommune er tent med at alle innbyggarane er stolte av kommunen sin !
I kommuneplanen er det overordna målet: Seljord kommune skal vere eit samfunn i 
vekst og utvikling, som er bevisst kvalitetane sine og brukar dei for å styrkje 
lokalsamfunnet slik at kommunen blir ein ennå betre plass å bu, arbeide og besøke.
Ein av kvalitetane til Seljord kommune er nettopp at me framleis har to grendeskuler i 
behald. Dette er noko me må vera stolte av. Skulen styrkjer lokalsamfunnet !
På grunn av dette ynskjer Seljord SV og utsetje saka til budsjettmøtet i desember.

Avklaring frå ordføraren:
Ordføraren opplyste om at krav om å utsetje saka må fremmast før handsaming tek til, 
slik det vart opplyst om i starten av møtet.

Heidi Eiesland (SV) la fram eit oppdatera framlegg.

Oppdatera framlegg frå Heidi Eiesland (SV):
Framlegg frå Seljord SV
Seljord SV gjeng imot båe framlegga til økonomisk innsparing i høyringsframlegget. 
Seljord SV meiner at kommunen fyrst må auke inntektene ved å innføre eigedomsskatt. 
Eigedomsskatten vil tilsei at kommunen vil få minimum fire millionar i auka inntekter.
Seljord SV meiner og at ved å flytte ungane frå Åmotsdal skule til Flatdal vil det snarleg 
koma sterke ynskje om meir plass på Flatdal skule, slik som oppussing og utbygging. 
Då er kommunen i sama klemma som nå, skal kommunen legge ned eller oppretthalde.
Seljord kommune er tent med at alle innbyggarane er stolte av kommunen sin !
I kommuneplanen er det overordna målet: Seljord kommune skal vere eit samfunn i 
vekst og utvikling, som er bevisst kvalitetane sine og brukar dei for å styrkje 
lokalsamfunnet slik at kommunen blir ein ennå betre plass å bu, arbeide og besøke.
Ein av kvalitetane til Seljord kommune er nettopp at me framleis har to grendeskuler i 
behald. Dette er noko me må vera stolte av. Skulen styrkjer lokalsamfunnet !

Framlegg frå Jorunn A. Hegni (SP) på vegne av Sp, Frp og V:
Me meiner at kostnadskutt innan PO2 best kan realiserast ved eit generelt kutt på 5 % 
innan heile programområdet. Partia våre har programfesta at Åmotsdal skule ikkje skal 
leggast ned, av omsyn til innbyggarane der og utviklinga i grenda. Jf. overordna mål i 
kommuneplanen der det heiter at vi skal vere bevisst kvalitetane våre og bruke dei for å 
styrkje lokalsamfunnet.

Avrøysting:
Framlegget frå Heidi Eiesland (SV) fekk 2 røyster.
Framlegget frå Jorunn A. Hegni (SP) på vegne av SP, Frp og V fekk 4 røyster
Innstillinga frå styringsgruppa fekk 14 røyster.

Klage på vedtaket:
Ordføraren gjorde medlemane merksame på at ei eventuell klage på vedtaket må 
fremmast innan tre veker og fylgje prosedyre for lovlighetskontroll i kommunelova §59. 
Eit notat om dette er lagt ved saka.

Vedtak i Kommunestyret - 18.10.2012

Alternativet med ei flat nedskjering av driftsbudsjettet i PO2 på 4-5% ser vi gjev store 
pedagogiske konsekvensar ved skulane, ved barnehagane og kulturskulen. Vi ser ut i 
frå "barns beste" perspektivet at ei samanslåing av Åmotsdal og Flatdal skule til Flatdal 
vil gje elevane eit godt pedagogisk tilbod, og eit større sosialt læringsmiljø. Ved 



nedlegging av Åmotsdal skule oppfyller vi innsparinga som ligg i mandatet frå 
kommunestyret 15.12.2011, samt at vi ivaretek kvaliteten i tenestetilbodet i 
programområdet. H, Krf og Ap ser det som viktig at ein ved ei samanslåing av 
Åmotsdal og Flatdal skule vektlegg gode skyssløysingar. Vi meiner også at ein bør 
vurdere SFO tilbodet i Flatdal i forhold til opningstider ved ei samanslåing av skulane. 
Ved ei samanslåing av skulane må ein koma tilbake med eiga sak om "endring av 
skulekrinsgrenser".


